

**LIMITED TIME OFFER**

# UPGRADE 升級優惠 PROMOTION

所有InvestGO北斗星報價系統標準版本用戶由**即日起至2022年9月30日**申請升級至專業版本，即可享有**免費第十三個月升級費用**。

如想繼續訂閱相關升級服務，請聯絡客戶中心。

All existing InvestGO Standard License users can enjoy a **FREE UPGRADE COST WAIVER for the 13<sup>th</sup> month of subscription** if they apply for an upgrade to the Professional version **on or before 30<sup>th</sup> September 2022.**

If you have any enquiries or would like to upgrade your InvestGO subscription from Standard to Professional version, please contact our Customer Service Center at (852) 2589 9552 or [cs@infocast.com.hk](mailto:cs@infocast.com.hk).



**infocast**  
滙港資訊

**INVEST**  
北斗星

[www.infocast.com.hk](http://www.infocast.com.hk) | (852) 2589 9500 | [helpdesk@infocast.com.hk](mailto:helpdesk@infocast.com.hk) |

#### 條款與細則:

#### Terms & Conditions:

- 優惠只適用於2022年8月29日至2022年9月30日期間成功申請版本升級的標準版本用戶。  
Promotion applies to Standard license users who successfully sign up for an upgrade between 29 August 2022 - 30 September 2022.
- 是次推廣活動只限已訂閱北斗星報價系統服務標準版本之客戶參與。  
This offer is available for InvestGO Standard subscribers only.
- 版本升級費用不包括第三方的徵費(聯交所、期交所和恒指)。  
Third-party levies (i.e. SEHK, FEHK, HSI) are NOT included in the upgrade cost.
- 任何人士參與此優惠，即表示接受是次推廣活動之所有條款及細則。  
Any participant using this offer will accept all the terms and conditions of this offer.
- 滙港資訊有限公司有權更改參加條款及細則而毋須另行通知。  
Infocast Limited reserve the right to end, modify, or revise the offer without prior notice.
- 如有任何爭議，滙港資訊有限公司保留最終決定權。  
Infocast Limited reserve the right of the final decision in case of any dispute.
- 中英文版之內容如有任何歧義，在任何情況下概以英文版為準。  
If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall apply and prevail.